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Protokół Nr I/ 2009 

z  I sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
   odbytej w dniu 3 lutego 2009 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 
w godz. 10.00- 14.00 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na 15 ogółem. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
W obradach brali udział równieŜ sołtysi gminy Nowa Słupia. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Nadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 
2. Pan Władysław Orliński – Z-ca Wójta Gminy Nowa Słupia, 
3. Pani Izabela Dziewięcka – Sekretarz Gminy, 
4. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy, 
5. Pani Agnieszka Lewandowska – Kierownik Zespołu Obsługi Szkół w Nowej Słupi, 
6. Pan Andrzej Romański – Kierownik Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej                

w  Rudkach, 
7. Pan Janusz Wieczorek – kierownik referatu gospodarczego, 
8. Pani Anna Głowacka - referent ds. obsługi GKRPA w Nowej Słupi, 
9. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia”.  
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy – Pani Ewa Guz otworzyła obrady, przywitała radnych oraz 
wszystkich uczestników sesji. 
Na  podstawie  § 37  Statutu  Gminy  Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdziła  
quorum i oznajmiła, Ŝe obrady są prawomocne. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała następujący porządek obrad:  
 

Porządek obrad:  
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5. Podjęcie uchwał:  

- w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków, określenia górnej wysokości opłaty za odbiór ścieków 
dowoŜonych wozami asenizacyjnymi oraz ustalenia wysokości dopłat z budŜetu 
Gminy dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach, 

- w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 
Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach, 

- w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie prawa uŜytkowania wieczystego 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Nowa Słupia, 

- w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok, 
- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2009r., 
- w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2009r., 
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej, 
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej, 
- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej, 
- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej, 
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- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w gminie Nowa Słupia, 

- w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Nowa Słupia z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na 2009 rok, 

- w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach, gimnazjach i przedszkolu dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Nowa Słupia, 

- w sprawie ustalenia górnych stawek za usługi w zakresie usuwania i 
unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych, 

- w sprawie uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu 
Gminy Nowa Słupia”, 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zamknięcie obrad. 

Uwag czy teŜ wniosków do powyŜszego porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała ww. porządek obrad pod głosowanie: 
Głosowanie: 
za – 15  
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0   
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Guz zadała pytanie czy są uwagi, co do treści 
protokołu z obrad poprzedniej sesji. Uwag takich nie zgłoszono. Poinformowała takŜe Radę, 
iŜ nie wpłynęła Ŝadna poprawka, co do treści tego protokołu, wobec czego poprosiła                      
o formalne przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu 
30.12.2008 roku  
Głosowanie 
za – 13 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 1   
W wyniku głosowania protokół Nr VII/2008 VII sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w 
dniu 30 grudnia 2008r został przyjęty.   

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Wójt Gminy Pan Wiesław Jerzy Gałka przedstawił informacje z prac pomiędzy sesjami, tj.                  
w okresie czasu pomiędzy 30 grudnia 2008r. a 3 lutego 2009r. 
Okres ten poświęcony był głownie zabiegom o pozyskiwanie środków unijnych                              
i pozabudŜetowych na zaplanowane inwestycje w uchwalonym 30 grudnia ubiegłego roku 
budŜecie gminy Nowa Słupia na 2009 rok.  Przeprowadził rozmowy z panem Markiem 
Szczepanikiem Dyrektorem Departamentu Urzędu Marszałkowskgo i jego zastępcą panią 
Sochacką oraz panem Adamem Jarubasem Marszałkiem Województwa Świętokrzyskiego 
głównie w sprawie: 
- dofinansowania budowy hali sportowej w Nowej Słupi (w lutym br. zostanie ogłoszony 
przetarg celem wyłonienia wykonawcy budowy hali sportowej w Nowej Słupi), 
- przekazania środków zaoszczędzonych przy budowie drogi gminnej w Skałach na budowę 
drogi gminnej w Mirocicach, 
- dofinansowania budowy wodociągów i kanalizacji juŜ rozpoczętych (Bartoszowiny, 
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Mirocice, Dębno, Jeziorko i Jeleniów) oraz o ewentualnym dofinansowaniu na pozostałe 
miejscowości niezwodociągowane, dla których mamy opracowane juŜ projekty techniczne               
a pełną dokumentację będziemy chcieli jak najszybciej uzyskać i rozpocząć budowę 
wodociągu w pozostałych miejscowościach. 
Ponadto: 
- ogłoszono juŜ przetarg na drogi gminne ujęte w budŜecie gminy na rok 2009 ale tylko te, w 
stosunku do których nie ma przeszkód formalnych, tzn. które są ujęte w wykazie dróg 
gminnych z oznaczeniem odpowiedniego numeru. Natomiast drogi gminne przewidziane do 
budowy w tym roku a nie posiadające jeszcze nadanych numerów, teraz oczekują na ich 
nadanie. Z chwilą, gdy numery te zostaną nadane zostanie ogłoszony drugi przetarg na ich 
wykonanie, 
- w przyszłym tygodniu przewidziana jest wizyta eksperta z unii europejskiej w sprawie 
dofinansowania budowy oczyszczalni ścieków w Rudkach w ramach mechanizmu 
norweskiego. Warto podkreślić, Ŝe jesteśmy jedyną gminą z województwa świętokrzyskiego, 
która najprawdopodobniej skutecznie ubiegać się będzie o dofinansowanie z mechanizmu 
norweskiego. Takich gmin, które złoŜyły wnioski było 30, po eliminacji przez Narodowy 
Fundusz Ochrony Środowiska, Ministerstwo Rozwoju Regionalnego pozostała jedna gmina - 
gm. Nowa Słupia. Nasz wniosek juŜ od dwóch miesięcy jest w Brukseli, a końcowym etapem 
jego zatwierdzenia będzie wizyta u nas ich eksperta, który na miejscu u nas sprawdzi całą 
dokumentację. Kwota dofinansowania wynosiłaby ponad 3 mln. zł. 
- zorganizował naradę w sprawie dokończenia budowy drogi powiatowej z Jeleniowa do 
Wałsnowa (wykonane jest juŜ 1800m, pozostało do wykonania 500m na terenie gm. 
Waśniów) W naradzie tej udział wzięli: Starosta Kielecki, Starosta Ostrowiecki, Dyrektorzy 
Zarządów Powiatowych z Ostrowca Św. i Kielc, Wójtowie Gmin Nowa Słupia i Waśniów.   
Padła propozycja, aby Powiat Ostrowiecki z uwagi, Ŝe te 500 m jest juŜ na terenie powiatu 
ostrowieckiego i gm. Waśniów przejął na siebie ten odcinek drogi. Jego wybudowanie 
natomiast odbyłoby się przy wspólnej partycypacji 4-ech samorządów: dwóch powiatów i 
dwóch gmin, 
- jest juŜ wstępna akceptacja Ministerstwa Kultury na dofinansowanie w tym roku imprezy 
„Dymarki Świętokrzyskie”. Wniosek opiewa na kwotę 500.000 zł, 
- brał udział wspólnie z Przewodniczącą Rady Gminy w jubileuszu 10-lecia Powiatu 
Kieleckiego, 
- zorganizował wspólnie z Dyrekcją Szkoły Podstawowej w Jeziorku turniej piłki siatkowej, 
w którym brało udział 12 druŜyn, w tym takŜe z sąsiednich gmin, 
- 31 stycznia (sobota) brał udział w spotkaniu na Świętym KrzyŜu z panem Dariuszem 
Kowalskim – aktorem Teatru Łudzkiego i aktorem filmowym wspólnie z ojcami oblatami ze 
Świętego KrzyŜa i Panią Przewodniczącą Rady Gminy, 
- 1 lutego (niedziela) w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowej Słupi z/s w Rudkach odbył się 
wieczór poetycki w wykonaniu pana Dariusza Kowalskiego pod patronatem Przewodniczącej 
Rady Gminy. Udział w nim wzięli min. ojcowie oblaci, księŜa z naszej gminy oraz ks.                     
z Piórkowa przy pełnej widowni osób zainteresowanych,  
- 2 lutego w Ambasadzie Węgierskiej uzgadniał szczegóły wizyty Ambasadora Węgier                  
w naszej gminie. 
Na zakończenie swojego wystąpienia Wójt Gminy pan Wiesław Gałka złoŜył podziękowania 
straŜakom z OSP Włochy za zorganizowanie kolejnej edycji choinki dla dzieci z Włoch                  
i Skał, na której ufundowanych zostało 70 paczek. 
 

Ad. pkt. 4  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami 
 

Sprawozdania dokonała Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz. Poinformowała, Ŝe               
w tym okresie reprezentowała Radę na następujących uroczystościach i spotkaniach: 
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- na podsumowaniu I etapu projektu pod nazwą: „Program Integracji Społecznej” w sali 
widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury w Nowej Słupi z/s w Rudkach, 
- na spotkaniu noworocznym w Zespole Szkół Nr 8 w Nowej Słupi w trakcie którego odbyło 
się przedstawienie pt. „Zwyczajne, at szczęśliwe Ŝycie szkoły w sąsiedztwie pana Emeryka” 
- na uroczystości związanej z obchodami 10-lecia Powiatu Kieleckiego, które rozpoczęło się 
mszą św. na Świętym KrzyŜu, a zakończyło się w Wojewódzkim Domu Kultury w Kielcach, 
- na spotkaniu na Świętym KrzyŜu z panem Dariuszem Kowalskim – aktorem filmowym 
znanego głównie z roli p. Tracza z serialu „Plebania” oraz na wieczorze poetyckim w 
Gminnym Ośrodku Kultury w Nowej Słupi z/s w Rudkach poświęconemu poezji Cypriana 
Kamila Norwida w wykonaniu pana Dariusza Kowalskiego. 
Poza tym, wraz z Panem Wójtem przygotowywała materiały na dzisiejszą sesję oraz w kaŜdą 
środę pełniła dyŜury w urzędzie gminy. 
 

Ad. pkt. 5  Podjęcie uchwał 

 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poinformowała, Ŝe wszystkie projekty 
dzisiejszych uchwał zostały omówione na połączonych komisjach Rady Gminy.   

  

• w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, określenia górnej wysokości opłaty za odbiór ścieków 

dowoŜonych wozami asenizacyjnymi oraz ustalenia wysokości dopłat z budŜetu 

Gminy dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach 
 

Pytań czy teŜ uwag do niniejszego projektu uchwały nie zgłoszono.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr I/1/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, określenia górnej wysokości opłaty 
za odbiór ścieków dowoŜonych wozami asenizacyjnymi oraz ustalenia wysokości dopłat z 
budŜetu Gminy dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Ewa Pastuszyńska, P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał 
Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radny: P. Zenobiusz Nowiński   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/1/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

• w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach 
 

Pytań czy teŜ uwag do niniejszego projektu uchwały nie zgłoszono.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr I/2/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński, P. Ewa Pastuszyńska,                        
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman.  
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przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/2/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie prawa uŜytkowania wieczystego 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Nowa Słupia 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz porosiła Z-cę Wójta Gminy o zabranie głosu. 
Pan Władysław Orliński – z-ca Wójta Gminy poinformował, Ŝe gmina posiada prawo 
pierwokupu działki znajdującej się potocznie mówiąc „na starej targowicy” – miejscowość 
Stara Słupia. Posiadamy słuŜebność przejazdu do tej działki opisaną w akcie notarialnym z 
1998r. W celu przybliŜenia tej sprawy poinformował obecnych, Ŝe Gminna Nowa Słupia 
poprzez ówczesny Zarząd Gminy ustanowiła prawo wieczystego uŜytkowania działki                
nr 202/1 na rzecz syndyka masy upadłościowej Gminnej Spółdzielni „Samopomoc 
Chłopska”. Natomiast działką o nr 202/2 (o której mowa w uchwale) do tej pory dysponowała 
Chłodnia Kielecka. Obecnie jest ona w upadłości, dlatego teŜ postanowiła sprzedać prawa 
wieczystego uŜytkowania osobie zainteresowanej. Nadmienił, Ŝe Wójt Gminy Nowa Słupia 
ma prawo pierwokupu tej działki i chce z tego skorzystać. Wycena działki o pow. 800 m ² 
zgodna z obecną ceną rynkową wynosi 20.435,00 zł. Działka ta byłaby przeznaczona na 
wybudowanie garaŜy.  
Radny Adam Gałka w swym wystąpieniu podkreślił, Ŝe w 2006r, kiedy Chłodnia Kielecka 
miała problemy finansowe to nasza gmina, aby ją wesprzeć, przystąpiła do tej spółki                      
z udziałem w wysokości 50.000 zł. Teraz moŜe trzeba będzie z nimi porozmawiać, aby w 
ramach rewanŜu przekazała nam nieodpłatnie tę działkę. Podkreślił, Ŝe taka działka pod 
budowę garaŜy jest bardzo potrzebna.  
Radny Leszek Kulpiński podniósł, aby poczynić starania o dokonanie wyrysu w mapie 
sytuacyjnej granicy (kształtu) drogi dojazdowej do tej działki. 
Radny Zenobiusz Nowiński stwierdził, Ŝe to władza wykonawcza powinna była zabezpieczyć 
prawa słuŜebności przejazdu (drogę konieczną).  
W odniesieniu do powyŜszych wystąpień z-ca Wójta pan Władysław Orliński odczytał 
urywki zapisu aktu notarialnego z 1998r. dotyczącego ustanowienia słuŜebności przejazdu               
i przechodu przez działkę 202/1 do działek 202/2 i 202/3 na rzecz ich właścicieli. Dodał, Ŝe 
nie ma wyznaczonej drogi koniecznej, co jest błędem byłych przedstawicieli gminy – min. 
Wójta Wiącka. Błędem teŜ było, Ŝe ta działka została oddana za niewielkie pieniądze w 
uŜytkowanie wieczyste a nie np. w dzierŜawę.  
Wiceprzewodniczący pan Rafał Piasecki zadał pytanie, jaki będzie skutek nie podjęcia przez 
Radę Gminy tej uchwały. 
Z-ca Wójta Gminy pan Władysław Orliński wyjaśnił, Ŝe stracimy prawo pierwokupu i kupi ją 
osoba fizyczna. 
Radny Sylwester Kozłowski zadał pytanie, jaki czas ma gmina aby wykupić tę działkę. 
W odpowiedzi z-ca Wójta Władysław Orliński stwierdził, Ŝe to dzisiaj juŜ musi być podjęta 
decyzja czy ją wykupujemy czy nie. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior stwierdził, Ŝe Rada powinna podjąć tę 
uchwałę, gdyŜ działka ta jest nam potrzebna pod budowę garaŜy, jest ogrodzona i jest 
usytuowana blisko gminy. 
Z-ca Wójta Gminy pan Władysław Orliński dodał, Ŝe gmina jest właścicielem tej działki                  
a tylko błędnymi decyzjami pozbyliśmy się prawa władania tą działką. Odkupując prawo 
uŜytkowania wieczystego działka ta jakby wraca do dysponowania przez gminę. Z wypisu 
rejestru gruntów wynika, Ŝe gmina Nowa Słupia jest właścicielem tej działki,                                  
a uŜytkownikiem wieczystym Chłodnia Kielce. 



 6 

Wójt Gminy pan Wiesław Gałka podkreślił, Ŝe za kadencji pana Wiącka popełniono błąd, 
oddając przedmiotową działkę w uŜytkowanie wieczyste. Nie da się teraz tego naprawić 
chyba, Ŝe będzie taka wola (w co wątpi) obecnego uŜytkownika wieczystego. Gmina nie 
musiała absolutnie na ten grunt ustanawiać wieczystego uŜytkowania, a postąpiła tak jak jej 
było wygodnie. Błędów takich nie da się teraz naprawić. Nie wierzy w to, Ŝeby uŜytkownik 
wieczysty dzisiaj starał się zmniejszyć wartość swojego majątku pozbywając się wieczystego 
uŜytkowania na drogę konieczną, skoro nie zapewniano jej w chwili zrzeknięcia się prawa 
własności przedmiotowej działki. Nie ma mowy, aby teraz z tym problemem się uporać.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/3/09 
Rady Gminy Nowa Słupia 3 lutego 2009r. w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie prawa 
uŜytkowania wieczystego niezabudowanej nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Nowa 
Słupia. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński, P. Ewa Pastuszyńska,                      
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/3/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok 
 

Pytań czy teŜ uwag do niniejszego projektu uchwały nie zgłoszono.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/4/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 
rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Ewa Pastuszyńska, P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał 
Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radny: P. Zenobiusz Nowiński  
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/4/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

• w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2009r 
 

Pytań czy teŜ uwag do niniejszego projektu uchwały nie zgłoszono.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/5/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady 
Gminy na 2009r. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński, P. Ewa Pastuszyńska,                      
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman.  
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przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    

W wyniku głosowania uchwała Nr I/5/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2009r. 
 

Pytań czy teŜ uwag do niniejszego projektu uchwały nie zgłoszono.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr I/6/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 
komisji Rady Gminy na 2009r. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Ewa Pastuszyńska, P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał 
Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radny: P. Zenobiusz Nowiński  
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/6/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

• w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
 

Wprowadzenia do kolejnych 4-ech projektów uchwał w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej i rzeczowej dokonała Skarbnik Gminy p. Marzanna Jop. 
Pytań czy teŜ uwag do projektów tych uchwał nie zgłoszono.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr I/7/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński, P. Ewa Pastuszyńska,                      
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    

W wyniku głosowania uchwała Nr I/7/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr I/8/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński, P. Ewa Pastuszyńska,                      
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    

W wyniku głosowania uchwała Nr I/8/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
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została przyjęta jednogłośnie. 
 

• w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/9/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński, P. Ewa Pastuszyńska,                      
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    

W wyniku głosowania uchwała Nr I/9/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/10/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński, P. Ewa Pastuszyńska,                      
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    

W wyniku głosowania uchwała Nr I/10/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta jednogłośnie. 
 

W tym miejscu posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz ogłosiła przerwę 
trwającą w godz. 11.30 – 11.45 

 

• w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w gminie Nowa Słupia 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz złoŜyła podziękowania Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za aktywną działalność na rzecz zarówno dzieci, 
młodzieŜy jak teŜ osób uzaleŜnionych, wymagających pomocy. 
Radny pan Zenobiusz Nowiński zgłosił zastrzeŜenia, co do wysokości wynagrodzenia 
przewodniczącego tejŜe komisji (200 zł za kaŜdorazowy udział w posiedzeniu komisji). 
Pani Anna Głowacka - referent ds. obsługi GKRPA w Nowej Słupi podkreśliła, Ŝe od 2006 
roku wynagrodzenia członków i przewodniczącego tejŜe komisji nie uległy zmianie. 
Innych pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono    
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr I/11/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowa Słupia. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Ewa Pastuszyńska, P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał 
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Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 1 radny: P. Zenobiusz Nowiński  

wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/11/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta przy jednym głosie przeciw. 

 

• w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Nowa Słupia z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 

publicznego na 2009 rok 
 

Pytań czy teŜ uwag do niniejszego projektu uchwały nie zgłoszono.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr I/12/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy 
gminy Nowa Słupia z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego na 2009 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński, P. Ewa Pastuszyńska,                      
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    

W wyniku głosowania uchwała Nr I/12/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach, gimnazjach i przedszkolu dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Nowa Słupia 
 

Wprowadzenia do projektu niniejszej uchwały dokonała pani Agnieszka Lewandowska – 
kierownik Zespołu Obsługi Szkół w Nowej Słupi. 
Radny pan Adam Gałka zadał pytanie, kiedy został podpisany regulamin wynagrodzenia 
przez zespoły negocjujące (przedstawicieli ZNP i Gminy). 
Pani Agnieszka Lewandowska poinformowała, Ŝe odbyły się 4 spotkania zespołów 
negocjujących regulamin, a podpisy pod nim złoŜono w dniu 29 stycznia 2009r.   
Innych pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono.    
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr I/13/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie ustalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, gimnazjach i przedszkolu dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Nowa Słupia. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński, P. Ewa Pastuszyńska,                      
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    

W wyniku głosowania uchwała Nr I/13/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta jednogłośnie. 
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• w sprawie ustalenia górnych stawek za usługi w zakresie usuwania                                   

i unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych 
 

Wprowadzenia do projektu niniejszej uchwały dokonał pan Janusz Wieczorek – kierownik 
referatu gospodarczego. Podał stawki obowiązujące w sąsiednich gminach, poinformował o 
ilości zakupionych pojemników na terenie całej naszej gminy w rozbiciu na sołectwa.  
Radny pan Kazimierz Pawlik podkreślił, Ŝe podwyŜka którą proponuje się poprzez przyjęcie 
nowych stawek, sprawi Ŝe właściciele pojemników zaczną je zwracać. Proponuje, aby 
gospodarze, którzy nie zakupili pojemników na odpady, składali do gminy oświadczenia co 
uczynili z wytworzonymi przez siebie odpadami. 
Radny pan Adam Gałka zapytał, czy wzór tych oświadczeń jest juŜ opracowany. 
Sołtys sołectwa Rudki – pan Michał Warchalewski złoŜył propozycje, aby postąpić tak jak w 
Gminie Pawłów, tj. osoby, które nie posiadały umów na wywóz odpadów zostali wezwani na 
Komisariat Policji celem złoŜenia informacji, co uczynili z wyprodukowanymi przez siebie 
odpadami. Był zdania, Ŝe Wójt powinien bardziej rygorystycznie podejść do tych, którzy nie 
oddają pojemników z odpadami. ChociaŜ raz w roku powinna być przeprowadzona kontrola 
w tym zakresie.  
Pan Józef Świetlik – sołtys sołectwa Jeziorko twierdził, Ŝe powinny być zorganizowane 
spotkania z mieszkańcami – w kaŜdym sołectwie, na których przedstawiona byłaby sprawa 
obowiązku usuwania odpadów. Nadmienił, Ŝe wiele osób twierdzi, iŜ gmina nic im nie zrobi 
jak nie będą posiadać pojemników na wywóz odpadów. Dodał, Ŝe po tej podwyŜce stawek 
wiele osób zrezygnuje z pojemników, przestaną płacić za wywóz odpadów i będą zaśmiecać 
drogi.          
Sołtys sołectwa Paprocice – pan Jan Sitarski równieŜ był zdania, Ŝe gmina powinna 
egzekwować obowiązek zakupu pojemników na odpady. 
Radny pan Leszek Kulpiński uwaŜał, Ŝe przedstawiciel gminy wraz z dzielnicowym powinni 
przejść po sołectwach i wyegzekwować konieczność posiadania pojemników na odpady. W 
przeciwnym razie będą powstawać dzikie wysypiska. 
Pan Stanisław Cisłowski – sołtys sołectwa Dębno uwaŜał, Ŝeby nie wychodzić od podwyŜki 
stawek, ale po starych stawkach wyposaŜyć w pojemniki te osoby, które ich jeszcze nie 
posiadają. 
Radny pan Jan Marzec stwierdził, Ŝe jeśli nie podwyŜszymy stawek tak jak proponuje firma, 
to będzie grozić nam to odmową dalszej współpracy z ich strony. W takiej sytuacji 
pozostaniemy ze stertą śmieci i problemem ich wywozu. 
Radny pan Zenobiusz Nowiński twierdził, Ŝe samorządy powiatowe i wojewódzkie powinny 
włączyć się do pomocy rozwiązania tego problemu.  
Radny pan Adam Gałka złoŜył wniosek  
aby w § 2 po pkt. 2 dodać punkt 3 o treści: „Gospodarstwa, które nie zawarły umowy na 
odbiór odpadów stałych zobowiązane są do przedłoŜenia oświadczenia, w jaki sposób 
zagospodarowują odpady we własnym gospodarstwie. Oświadczenia naleŜy przedkładać do 
Urzędu Gminy najpóźniej do końca I kwartału kaŜdego roku”.    
Przystąpiono do głosowanie za przyjęciem ww. wniosku. 
Głosowanie: 
za - 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 
W wyniku przeprowadzonego głosowania powyŜszy wniosek został przyjęty. 
Radny pan Ryszard Karpiński złoŜył wniosek  
aby w § 2 w pkt. 1 dokonać zmiany zapisu słów „… w wysokości 500%...” na zapis „… w 
wysokości do 500%...” 
Przystąpiono do głosowanie za przyjęciem ww. wniosku. 
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Głosowanie: 
za - 15 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania powyŜszy wniosek został przyjęty. 
Na zakończenie dyskusji głos zabrał Wójt Gminy pan Wiesław Gałka. Podkreślił, Ŝe z 
przedstawionego zestawienia wynika, Ŝe w sołectwach takich jak Trzcianka, Serwis, 
Sosnówka, Jeziorko, Dębno wyniki są dobre pod względem posiadania pojemników na 
odpady. W pozostałych miejscowościach jest źle. Dlatego teŜ musi być współpraca pomiędzy 
samorządem a przedstawicielami mieszkańców, tj. sołtysami. Ze strony samorządu 
opracowana zostanie procedura postępowania dla tych gospodarstw, które do tej pory nie 
mają pojemników. Sołtysów zaś prosił o to, aby włączali się w kampanię uświadamiającą w 
tym zakresie. Dodał, Ŝe stawki wzrastają poniewaŜ wzrosły ceny za składowanie odpadów. 
W tym momencie nie mamy wyjścia i te stawki trzeba przyjąć. Nawet za mniejszą cenę nie 
rozdamy wszystkim pojemników na odpady. Nie ma moŜliwości, aby kogokolwiek zmusić do 
przyjęcia tych pojemników. Gdyby była przyjęta większa liczba pojemników, np. około 90% 
wszystkich gospodarstw, wtedy nic nie stałoby na przeszkodzie, aby ogłosić kolejny przetarg 
na obsługę w zakresie gospodarki odpadami. 
Innych uwag czy teŜ pytań do niniejszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr I/14/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie ustalenia górnych stawek za 
usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Ewa Pastuszyńska, P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał 
Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radny: P. Zenobiusz Nowiński  

W wyniku głosowania uchwała Nr I/14/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym. 
 

• w sprawie uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest                      

z terenu Gminy Nowa Słupia” 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała pani Izabela Dziewięcka – 
Skarbnik Gminy. 
Pytań czy teŜ uwag do niniejszego projektu uchwały nie zgłoszono.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr I/15/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie uchwalenia „Programu usuwania 
wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Nowa Słupia”. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński, P. Ewa Pastuszyńska,                      
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman.  
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    

W wyniku głosowania uchwała Nr I/15/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 lutego 2009r 
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została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad. pkt. 6 Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny pan Sylwester Kozłowski zadał pytanie, na jakim etapie przygotowań jest wniosek              
o dofinansowanie budowy drogi w Mirocicach. 
Radny pan Jerzy Roman zadał pytanie, kto jest właścicielem kamieniołomu w miejscowości 
Skały i jakie są dalsze jego losy.   
Radny pan Adam Gałka zwrócił się z wnioskiem o wymianę opraw oświetlenia ulicznego w 
miejscowości Hucisko. 
Radny pan Leszek Kulpiński zadał pytanie, czy podjęte są juŜ decyzje w sprawie zaopatrzenia 
w wodę miejscowości Jeziorko i Dębno z ujęcia w Gminie Bodzentyn oraz czy w sprawie 
projektowania kanalizacji w miejscowościach Jeziorko i Dębno poczyniono konkretne 
ustalenia na temat przyszłej oczyszczalni dla tych miejscowości. 
Radny pan Zenobiusz Nowiński trzymając w ręku jakiś dokument stwierdził, Ŝe jest to protest 
mieszkańców Rudek skierowany do Wójta Gminy w sprawie planowanej budowy budynku 
mieszkalnego wielorodzinnego w centrum Rudek podpisany przez 101 osób.  Poprosił Wójta 
Gminy, aby odniósł się do powyŜszego protestu. 
Radny pan Jan Marzec poinformował, Ŝe dziś przed sesją otrzymał do wiadomości ten protest 
od sołtysa Rudek pana Michała Warchalewskiego. 
Do powyŜszych wystąpień odniósł się Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka. 
Wyjaśnił, Ŝe: 
- dokumentacja techniczna odnośnie budowy drogi w Mirocicach jest juŜ zlecona. 
Brak tej dokumentacji nie powinien spowodować, iŜ droga ta nie otrzyma dofinansowania. 
Gmina na etapie składania wniosku określa, kiedy rozpocznie się budowa oraz kiedy 
otrzymany wszystkie wymagane dokumenty. Wiedzę tą Urząd Marszałkowski posiada i 
obiecano nam, Ŝe pieniądze przez nas zaoszczędzone przy budowie drogi gminnej w Skałach 
pozostaną w naszej gminie, tj. na budowę drogi w Mirocicach,  
- w sprawie ponownego uruchomienia kamieniołomu w Skałach protestowali niektórzy 
mieszkańcy Skał oraz gminy Waśniów. Z wnioskiem o wydanie koncesji do Marszałka 
Województwa wystąpiła firma kielecka, która jest właścicielem tego terenu. Ze strony Wójta 
Gminy Nowa Słupia wydana została pozytywna opinia o uzgodnieniu koncesji                              
z obowiązującym studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Nowa Słupia. Na to pozytywne postanowienie niektórzy mieszkańcy wnieśli zaŜalenie 
do Samorządowego Kolegium Odwoławczego. Do chwili obecnej sprawa ta nie została 
rozstrzygnięta przez Kolegium. 
- w sprawie oświetlenia ulicznego, to gmina jest na progu ogłoszenia przetargu na 
modernizację oświetlenia ulicznego w całej gminie plus trzy dobudowy: oświetlenie kościoła 
parafialnego w Dębnie, oświetlenie odcinka drogi do kościoła w Rudkach oraz oświetlenie 
ulicy 22 Lipca w Rudkach, 
- w sprawie wody do aktualnie budowanego wodociągu w Dębnie i Jeziorku, to aktualnie 
podpisane jest porozumienie z Bodzentynem na dostarczenie wody i nikt z niego się nie 
wycofuje, 
- odnośnie protestu – do dnia dzisiejszego nie jest w jego posiadaniu. Został o tym 
poinformowany tuŜ przed samą sesją przez sołtysa Rudek pana Michała Warchalewskiego. 
Wyjaśnił, Ŝe na dzień dzisiejszy gmina wystąpiła do architekta o opracowanie warunków 
zabudowy dla niezagospodarowanego terenu znajdującego się pomiędzy blokami. I to jest 
faktem, a nie pogłoski, Ŝe działka ta jest juŜ sprzedana, Ŝe będzie na niej budowany dom 
wielorodzinny. Czy w ogóle będzie moŜna na niej jakąkolwiek inwestycję wykonać, okaŜe się 
jak otrzymamy decyzję o warunkach zabudowy.  
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